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    LUDVÍK POUZA     

Seriál U vás na návštěvě dnes pokračuje ve Velkých Hydčicích

Velké Hydčice  Seriálu U vás na návštěvě dnes pokračuje ve Velkých Hydčicích na Horažďovicku. O 
plánech obce jsme si povídali se starostou Jaroslavem Portášikem.

* Co vás ve Velkých Hydčicích nejvíce trápí?

Máme hned několik starostí. Jednou z nich je těžká kamionová doprava, která projíždí našimi 
uličkami do podniku HASIT Šumavské vápenice a omítkárny, a.s. Máme sice zpracovanou studii na 
obchvat obce, ale je to jen studie a na to, abychom obchvat mohli realizovat za současného 
stavu,nemáme potřebné finanční prostředky. Na samotný obchvat obce potřebujeme totiž 25 milionů 
korun. Další starostí jsou časté povodně, které naši obec ohrožují. Ležíme totiž v záplavové oblasti. 
Máme tu problémy jak při deštích, tak v zimě při tání sněhu a ledu. Máme připravený projekt 
protipovodňových opatření. Již v příštím roce by se měla zahájit první část, a to odbagrování části 
pravého koryta řeky Otavy pod obcí. Na tomto projektu budeme spolupracovat s Povodím Vltavy. 
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